
 

  
 

 

 

Referat fra hovedstyremøte tirsdag 20.04 2021 kl. 1900 i Bestaståvå. 
Til stede: Bjarne Bekkeheien, Silje Askvik, Trond Knutsen, Stian Skarbøvik, Kris Georgsen, 
Viktor Andersson, Toini Underhaug. Ikke tilstede Gry Lea Knutsen. 
 
 
 
23/21 Godkjenning av innkalling, referat  

• Innkalling, referat og godkjent uten merknad. 
24/21 Dugnad gjort enkelt                                                                              

• Presentasjon om FibGreen av Øyvind Fjeldheim  
• Mikrofiber-kluter selges på dugnad med god fortjeneste med 

hjelp fra FibGreen. FibGreen lager annonser til FB og hjelper til 
med gjennomføring av dugnaden.  

• Styret vedtok å gå for et prøveprosjekt med salg av 5000 pakker. 
Det er ingen kjøpsforpliktelse/økonomisk risiko for NIL med 
dugnaden. 

• Ønsker å ha en dugnad før sommeren med start 26/5. 
Administrasjonen tar kontakten med FibGreen videre og 
organiserer dugnaden. 

25/21 Krisepakke 4 
• Likviditeten er ok nå som Krisepakke 3 er på konto. 
• For Krisepakke 4: Nytt utkast fra regjeringen om at avlyste arr. 

skal få støtte. Det skal godkjennes av departementet. Styret 
vurderer kostnadsbesparende tiltak, inklusive permittering av 
lønnsmottakere. Per i dag ikke avklart hvordan krisepakke 4 slår 
ut, og derfor vurdert forsvarlig at driften inntil videre går som 
normalt.  

• Styret enige om å følge utviklingen tett, og ber om oppdatering 
mot neste styremøte på hvilke ordninger som vedtas..  

• Likviditeten kan bli vanskelig over sommeren dersom 
utbetalinger av krisepakke/offentlige midler uteblir.  
Driftstilskuddet fra Hå kommune, sponsorinntekter, planlagt 
dugnad og andre inntekter  vil hjelpe på likviditeten frem til juli 
mnd.  

 
 

 

 

 

 

 



 

  
 

 

 

 

 

 


